
GLADSAXE KOMMUNE 
Bakkeskolen 

Dagsorden 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag d. 8. maj kl. 16:30-18:30 

 
Referent: Christina M. 

Deltagere: Marianne H., Mette E., Allan M., Christina M., Julie B., My G., Christina A., Mai Britt A.. 

Gæst: Henriette A. (administrativ leder) 

Fraværende: Özlem C. 

 

 

Punkter:                                                                                             Beslutninger: 

1. Godkendelse af dagsorden 
  

 

2. Meddelelser: 

• Formanden 

• Ledelsen 

• Andre  

Formanden:  
Opfordring fra skolerådsmødet: hvis man bliver kontaktet af en 
journalist omkring bestemte temaer opfordres til at få spørgsmålene på 
skrift og kontakte ledelsen på skolen. 
Ledelsen:  
Inden for de næste par måneder bliver der lavet tilsyn fra Gladsaxe 
kommune. De kommer uanmeldt.  
Henriette er startet som ny administrativ leder. De to faste sekretærer 
er på barsel. Som vikar er Lillian det kommende års tid.  
Vejlederteamet er nu fuldtalligt. Cecilie er ansat som pædagogisk 
vejleder og Stella som psykolog.  
Lærer- og pædagogstillinger er slået op. Vi forventer, at vi i den 
kommende tid ansætter 3 lærere og to pædagoger.  
Andre:  
En god historie fra hverdagen: Mette fortæller, at seks drenge går til 
konfirmationsforberedelse sammen. Der bliver afholdt fælles reception 

efter konfirmationen       
 

3. Status på næste skoleår 

• Klasser og teams 

• Traditioner og aktiviteter på 
tværs 

• Indsatser 

Klasser og teams: 
I fbm kommende skoleårs planlægning kigger vi altid på klassernes 
sammensætning. Ikke for bare at lave om men for at sikre at alle er i så 
meningsfulde og relevante fællesskaber som muligt. Derefter kigger vi 
på teamenes sammensætning. Dette for at sikre kendskab, 
forudsigelighed og samtidig det passende kompetenceniveau blandt 
medarbejderne. Dertil også at der sikres et stærkt team til at varetage 
opgaven omkring den nye 0. klasse. Det er en proces med mange 
facetter, men vi forsøger at løse den bedst muligt og med en høj grad 
ad medarbejderinddragelse.  
Skolen organiseres med 12 klasser næste skoleår. Vi kunne have valgt 
11 klasser, men så ville nogle klasser skulle være antalsmæssigt store.  
Vi starter op med en ny 0. klasse efter sommerferien. Kun én 
udskolingselev går ud, så det at oprette en 12. klasse, betyder at vi får 
minde plads. Næste år går også kun én elev ud.  
 
 
Traditioner og aktiviteter på tværs: 



Hvert forår kigger vi skolens tværshold (hold på tværs af klasser) og 
skolens traditioner. Vi har flere tværshold, som er meningsfulde for en 
mindre gruppe børn. I en åre række har vi valgt ikke at have de større 
fælles arrangementer såsom scenen er din. Det er nu tiden til, at vi 
kigger på fælles arrangementer igen for at afveje, om elevgruppen vil 
kunne indgå i det, uden at det fx kun er video-optrædener. 
 
Indsatser:  
Vi har i år og vil fortsat have en indsats omkring det skriftsprog, vi 
bruger om eleverne. Vi afprøver, at vi skriver i før-nutids-form og 
direkte til den enkelte elev, ved at skrive i du-form. Formålet er at 
skærpe vores sprog om de børn og unge, vi skriver om. Lige nu bruges 
formen i kontaktbogen på aula og der arbejdes med det i udarbejdelsen 
af status. 
Julie fortæller, at hun oplever det som meget positivt. Både at der 
skrives direkte til hendes søn og at indholdet er blevet mere 
beskrivende.  
 

4. Bakkeskolens regnskab og 
budget 
Orientering om regnskab 2022 og 
oplæg til budget 2023 

 

Økonomien er nem her: Der er de penge svarende til antallet af elever. 
Skolens økonomi er sund og hænger godt sammen, også selvom det er 
mere omkostningstungt at udvide med en 12. klasse. Dette fordi vi reelt 
kun bliver større med to elever. 

5. Forældresamarbejde og 
netværk. 
 
“Jeg har længe ønsket mig mere 
forældresam-arbejde eller netværk 
på skolen for forældre. 
Det kunne være en dejlig måde at 
få skabt noget forældre-
komsammen i skolens rammer. 
Hvis bestyrelsen har en del at se til, 
kunne man også overveje at 
nedsætte et udvalg med fokus på 
forældre-samarbejde og kurser?” 

 
De workshops som skolen tilbød 
før corona. (Jeg har haft taget 
dette om sidste år men vi kom 
aldrig i mål med at genopstart af 
dette.) 
Henvendelsen lyder som følger: 
“Jeg er stødt på For Lige Vilkårs 
arbejde. De tilbyder at komme ud 
og holde oplæg (både for 
fagpersoner og forældre).  
På Bakkeskolens hjemmeside har 
der længe stået at der vil være 
workshops for forældre og jeg ved 
at Gladsaxe Kommunens 

Brainstorm: 
 

• Oplæg hvor temaet er Bakkeskolens liv, hvad gør vi her, hvad er den 
pædagogiske tilgang/pædagogiske fundament. 

• Teoretiske oplæg  

• Oplæg i fbm at forældre alligevel er her (årsmøde el.) 

• Info om hvilke tilbud/oplæg der er rundt omkring. 

• Forum hvor ”man bare” får mulighed for at tale sammen.  

• Online-oplæg 

• Forslag: Pernille Thomsen  
 

Beslutning: 
Afprøve et oplæg som udbydes med fysisk fremmøde evt. online-
mulighed.  
Fysisk fremmøde ønskes for at sikre den sociale værdi.  
Vi taler om, at bestyrelsen kan have en rolle ind i det.  
Allan og Christina går videre i første omgang. 
 



autismeteam også tror at det er 
noget skolen afholder. I den 
forbindelse tænkte jeg om vi ikke 
kunne gøre brug af For Lige Vilkårs 
tilbud om at komme ud og holde 
oplæg om det særlige forældreskab 
for forældre og medarbejdere der 
er interesseret. Jeg tager gerne 
kontakt til dem eller måske I vil? “ 

 
 

6. Bakkeskolens fremtidige 
placering 

• Status  

Der arbejdes nu med, at Bakkeskolen får sin egen tilkørsel til skolen og 
dermed at eleverne kan afleveres tæt på.  

7. Eventuelt 
 
Suppleanter til bestyrelsen. 
Er det ikke en ide at have 
suppleanter til bestyrelsen hvis vi 
har forældre der er interesseret? 
(Jeg kan ikke på stående fod huske 
hvad retningslinjerne for 
bestyrelsen siger om dette) 

 
Referater på hjemmesiden.  
Hvem har overtaget ansvaret for at 
få lagt referaterne ud på 
hjemmesiden efter Karen, det lader 
ikke til at der ligger nogen fra vores 
møder i 2022 og 2023.05.08  
 
Billeder og kontaktinfo af 
bestyrelsen på hjemmesiden. 
Henvendelsen lyder som følgende: 
“ Har I desuden overvejet at få 
billeder af jer op på skolen, så 
bestyrelsen bliver mere tydelige? 
Som ny forælder har jeg haft svært 
ved at finde ud af hvem og hvordan 
man kunne kontakte, så måske 
andre oplever det samme?” 
 
 
 
 

• Allan tjekker op på, at Sara er suppleant.  

• Hjemmesiden bliver i den kommende tid løbende opdateret. 

• Bestyrelsen vil gerne repræsenteres ved navn, funktion og aula-
kontakt. Der er fotos på dem, der gerne vil.  

 

• Referater lægges fremover op i aula.  
 

 

 

   

 

 



 


